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18 września 2018

Mleczna gala w Ostrowcu Świętokrzyskim

Około 60 najmłodszych mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego wraz z rodzicami,
dziadkami i starszym rodzeństwem, wzięło udział w czwartej edycji Mlecznej Gali –
imprezy, której pomysłodawcą jest Prezydent Miasta Jarosław Górczyński.

Powitanie urodzonych przed kilkoma miesiącami mieszkańców miasta, w uroczystej scenerii
i z udziałem gości – specjalistów z zakresu wychowania i rozwoju dzieci, odbyło się w
Ostrowcu po raz czwarty, pod hasłem „Bociania sprawka – prezydencka wyprawka”.

– Sala jest znów wypełniona, a więc inicjatywa się przyjęła – mówi Jarosław Górczyński,
prezydent Ostrowca Świętokrzyskiego. – To świadczy o tym, że młodzi rodzice i dziadkowie
chcą się spotykać, rozmawiać, wymieniać doświadczeniami. My jako miasto stwarzamy



Mleczna gala w Ostrowcu Świętokrzyskim | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Mleczna gala w Ostrowcu Świętokrzyskim
| 2

warunki, aby tu dobrze żyć i funkcjonować. Inwestujemy w przedszkola, żłobki, ale także w
przyszłość naszych małych mieszkańców. Ostrowiecki Browar Kultury i baseny to miejsca,
które w przyszłości te dzieci będą wykorzystywać dla swojego rozwoju. To oczywiście
rodzice mają największy wpływ na rozwój swoich pociech, jednak jako samorząd staramy się
to zadanie im ułatwić.

Podobnie jak podczas poprzednich edycji akcji, z rodzicami spotkali się eksperci. Tym razem
o swoich doświadczeniach w roli rodziców, podpartych wiedzą naukową, mówiło małżeństwo
Aleksandra Charezińska – pedagog, terapeuta, specjalistka diagnozy i terapii pedagogicznej
oraz Marcin Czerwiński twórca poradników o wychowaniu dzieci, autor bloga Klawy Tata.

– Jestem młodą mamą, na takim spotkaniu mogę się wiele dowiedzieć o psychice małego
dziecka, o rozwoju, porozmawiać z lekarzami – mówi Monika Bednarska, jedna z
uczestniczek spotkania. Jako młodzi rodzice często działamy po omacku, czerpiemy wiedzę z
takich blogów, jakie prowadzą dzisiejsi goście, fajnie jest spotkać się z nimi na żywo.

Każde za zaproszonych dzieci otrzymało wyprawkę od prezydenta miasta. Ich starsze
rodzeństwo zaproszone zostało do zabawy przez pedagogów i animatorów.


